
Lokalafdelingen for Skibby

Møde i lokalbestyrelsen, tirsdag den 2. april 2024 kl. 9.15 i 
lokale 3, Ældrecentret, Nyvej 7 B Skibby
Bestyrelsens medlemmer:
Kirsten Nørskov (formand), Frede Vittrup Christensen (næstformand), Lise Lotte Due, 
Benny Andersen (kasserer), Gitte Svendsen, Jørgen Jannerup, Inge Askjær (sekretær).
Suppleanter: Anny Lorentzen, Anne-Grethe Adolfsen, Susanne Bettina Jørgensen.
Afbud: Anne-Grethe Adolfsen.
Gæst: Webmaster Bjørn Andersen.

                                                  Referat

1.
Godkendelse af dagsorden
Godkendt.
2.
Godkendelse af referat fra mødet den 5. marts, Årsmødet den 8. marts og 
konstituerende møde den 12. marts 2024
Alle referater blev godkendt 
3.
Meddelelser fra formand og næstformand
Formanden orienterede:

- Har haft kontakt til biblioteket med hensyn til at få vores arrangementer sat på 
lydavisen.

- Antal medlemmer d.d. er 1908.
- Busturen til Costa Boda den 26.-28. maj har kun fået 10 tilmeldinger.

4.
Økonomi
Kassereren orienterede:

- § 18 midlerne for året 2023 er indberettet til Kommunen.

5.
Årsmøde den 8. marts 2024
a.
Valgprotokol er underskrevet og indsendt til Snorresgade.
b.
Attestationsbilag er underskrevet dags dato.
c.
Pressemeddelelsen er blevet bragt i Lokalavisen.
d. 
Årsmødet i 2025 bliver fredag den 7. marts.



6.
Besøg af webmaster
a.
Bjørn var inviteret til vores møde angående ændringer omkring mails.
Bjørn informerede omkring sikkerheden i forhold til afsending af mails til bestyrelsen. Dette 
foregår via kontaktformular på hjemmesiden. Formålet er at skjule mailadresser for at 
undgå misbrug af disse.
Udfordringen ved denne procedure er, at nogle tror det er spam og sletter derfor disse 
mails.
Fremadrettet vil vi undersøge muligheden for en fælles mailadresse til bestyrelsen og også 
vågetjenesten.
Bjørn fortalte at ”Det sker” indlægget fremadrettet ikke udkommer i juni mere på grund af 
besparelser. 
7.
Evt. omlægning i forbindelse med udarbejdelse af det lille blad
Er meget sårbart ved f.eks. sygdom og ferie, når så få personer laver dette blad. Frede vil 
udarbejde en beskrivelse af stærke og svage punkter i forhold til udarbejdelse af vores 
blad til mødet den 7. maj.
Redaktionen af bladet for Frederikssunds lokalafdeling inviteres til et møde for at fortælle, 
hvordan de gør.
8.
Influenzavaccinationen 2024
Vi bibeholder samarbejdet med Skibby Apotek igen i år. Kirsten taler med apotekeren. Når 
datoen er fastlagt, nedsættes et lille udvalg til planlægning af det praktiske.
9.
Socialhumanitære, alle grene
Benny Andersen har nu hjælpere nok til afvikling af bankospillene.
10.
Referater fra møder, man har deltaget i siden sidst
a.
Formanden har været til møde med biblioteket, Danske Seniorer og Brugerrådet om 
havehygge i bibliotekshaven for 2024.
Den 4. juni underholder Søren Vestergaard, og den 20. august underholder Bertel 
Abildgaard.
11.
Medlemsblad/hjemmeside/IT
For nuværende er der sendt indlæg til det lille blad til John Mårtensen.
Hjemmesiden/”det sker”:  Bjørn Andersen webmaster opfordrer til at fremsende lidt tekst 
tidligt, frem for meget tekst for sent.
IT: rimelig tilslutning.
12.
Eventuelt
Gitte Svendsen ønsker at fremrykke datoen for ”Danmark spiser sammen” til september 
måned.
Inge Askjær forespurgte, om der er stemning for at mødes med alle aktivitetslederne i 
vores lokalafdeling lig det man gør i lokalafdelingerne i Frederikssund og Jægerspris.



Den 11. juni afholder vi frokost for de frivillige ledere, her spørges ind til, om de ønsker et 
sådant arrangement.
Frede V. Christensen foreslog et nyt møde omkring høreapparater.
Susanne Bettina Jørgensen og Benny Andersen vil arbejde videre omkring planlægning af 
busturen til Folketinget den 23. september. I skrivende stund har Susanne meddelt, at hun 
har bestilt bord i Snapstinget.
Frokost for de frivillige ledere bliver tirsdag den 11. juni 2024

13.
Næste møde
Tirsdag, den 7. maj 2024 kl. 9.15


